

<<英语-第二册>>

图书基本信息

书名：<<英语-第二册>>

13位ISBN编号：9787504147998

10位ISBN编号：7504147990

出版时间：2009-12

出版时间：教育科学出版社

作者：韩丽 等著

页数：119

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

前言

本套教材根据教育部《中等职业学校英语教学大纲》的要求，紧密结合中等职业学校教学实际，围绕学生生活和职场有关话题设计教学活动，以期发展学生的英语初步应用能力，促进学生的全面发展和终身发展。

本教材特色鲜明，教师好教，学生乐学。

1.按任务型语言教学的理念编写，教学目标明确 教材按照学生应该学会要使用英语做的事情，即“任务”来设计教学的内容和活动，并且在每个单元前面明确地列出学生要学会完成什么样的任务，要掌握什么语言知识。

因此，教有方向，学有目标。

2.从生活和职场选材，语境本土化 教材针对职业学校学生生活实际和未来职场需求，以国内场景为主，注重选取本土实际职业英语使用的内容。

所以，贴近生活，亲切生动。

3.注重实用性，职业特色鲜明 教材在《中等职业学校英语教学大纲》规定的话题下设计若干子话题，把英语运用的基础性与学生未来职场英语的实际需求紧密结合。

力求以就业为导向，学以致用。

4.拓宽视野，文化内容丰富多彩 教材既介绍核心英语国家如英美等国的文化、习俗等，也介绍非英语国家的基本情况和文化知识，以全面提升学生的文化素养，开阔学生的文化视野，加深学生对中国和世界文化的了解。

内容概要

《英语（第2册）》教材根据教育部《中等职业学校英语教学大纲》的要求，紧密结合中等职业学校教学实际，围绕学生生活和职场有关话题设计教学活动，以期发展学生的英语初步应用能力，促进学生的全面发展和终身发展。

本教材特色鲜明，教师好教，学生乐学。

1.按任务型语言教学的理念编写，教学目标明确 教材按照学生应该学会要使用英语做的事情，即“任务”来设计教学的内容和活动，并且在每个单元前面明确地列出学生要学会完成什么样的任务，要掌握什么语言知识。

因此，教有方向，学有目标。

书籍目录

Unit 1 What's your hobby? Unit 2 I've got a cold Unit 3 I enjoy tennis Unit 4 I like to travel by plane Unit 5 Have you been to Qingdao? Unit 6 Where's the park, please? Unit 7 May I speak to Mr. Green, please? Unit 8 What do you want to do with your computer? Vocabulary

章节摘录

It started in simple ways. Garnett and Allen are two of the most intense athletes in the world. They treat every second of every practice like it is the NBA championship. If you want to play alongside them then you will have to do the same. So, the young guys on the Celtics started giving their full effort too. Pierce had been the star of the Celtics for many years. He used to shoot the ball many times in a game. But with the addition of Allen and Garnett he shot less and focused on defense. His selflessness showed the young players that doing what made the team better was the only thing that mattered. When the Celtics were winning and the game was almost over, Garnett, Pierce and Allen would come out of the game. But they wouldn't just sit on the bench. Instead, they stood and cheered and screamed for their teammates. They wanted to support their friends and teammates.

Now, the guys who don't play know they can still affect the game by cheering so they scream and cheer when Garnett, Allen and Pierce are playing. The Celtics have developed a strong relationship. They are more than just teammates. They are brothers. The result was that the Boston Celtics won the 2008 NBA championship and are considered the favorites to win the Eastern Conference championship again this year. There is a saying that goes, "A successful team beats with one heart." If that is the case, the Celtics may have the biggest heart in the NBA.

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>